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Nr ORr. 0002.1.2015 

 

P R O T O K O Ł     Nr  IV / 15 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 27 lutego 2015r. o godz. 12,00 w sali 

posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Piotra Jóźwika – Przewodniczącego 

Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Piotr Jóźwik – Przewodniczący Rady. Powitał zebranych, a 

w szczególności nowo wybranych sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli oraz gości: 

Posła na Sejm RP p.Tadeusza Tomaszewskiego, Radnego Województwa Wielkopolskiego 

p.Bartłomieja Wróblewskiego, Radnych Rady Powiatu Gnieźnieńskiego p.Krystynę Żok               

i p.Telesfora Gościniaka.  

 

 Powyższe powitanie przyjęto oklaskami. 

 

Po czym p.Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 

13 Radnych na ogólną liczbę 15, a zatem Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

  

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji. Poinformował, że Komisja Oświaty zgłosiła do porządku obrad 

następujące wnioski:  

1/ wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu „18” dotyczącego Apelu Rady Miejskiej   

i wprowadzenie tego tematu na kolejną, marcową sesję; 

2/ poszerzenie porządku o następujący punkt: „Stanowisko Rady Miejskiej z okazji 

Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”. 

 Powyższy temat zostałby rozpatrzony tuż przed „innymi sprawami”, jako punkt „18” 

lub punkt „19”. Numeracja kolejnych punktów uległaby odpowiednio zmianie. 

 Pan Przewodniczący spytał o ewentualne inne uwagi do porządku obrad. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał powyższe wnioski 

Komisji Oświaty, pod głosowanie: 

Za wykreśleniem punktu „18” i wprowadzeniem tego tematu na sesję marcową 

głosowało 4 Radnych, 8 było przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wymaganą bezwzględną większością głosów, Rada 

Miejska wniosek odrzuciła. 

 Za poszerzeniem porządku obrad o punkt dotyczący Stanowiska Rady głosowało 11 

Radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że bezwzględną większością głosów Rada Miejska wniosek 

przyjęła.   

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja o działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Witkowo. 

5. Informacja o przebiegu i wynikach wyborów organów samorządu wiejskiego                      

i miejskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet sołtysom                                

i przewodniczącym zarządów osiedli. 

7. Zatwierdzenie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Witkowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

10. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/275/10 Rady Miejskiej w 

Witkowie z dnia 26 marca 2010r. w sprawie podjęcia współdziałania z Miastem 

Gniezno w celu zapewnienia opieki bezdomnym psom z terenu miasta i gminy 

Witkowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta 

Witkowo.” 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych w 2015r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli,  dla których Gmina Witkowo jest organem prowadzącym. 

16. Podjęcie dwóch uchwał dotyczących okręgów i obwodów głosowania. 

17. Dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2015r. 

18. Apel Rady Miejskiej dot. wystąpienia do Wojewody Wielkopolskiego z wnioskiem             

o odznaczenie dla p.Bogusława Mołodeckiego. 

19. Stanowisko Rady Miejskiej z okazji Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy 

Wyklętych”. 

20. Inne sprawy. 

21. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Witkowie.     
 

 

 Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

 Ad.2. W punkcie tym zgłoszono następujące sprawy: 

 

- p.Łukasz Grabowski prosił o informację na temat Obszaru Strategicznej Interwencji; 

 

- p.Franciszek Bosacki: 
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1/ zgłosił wniosek o ustawienie w dniach procesji organizowanych z okazji świąt kościelnych 

(m.in. Boże Ciało) przy Parku Kościuszki i przy Banku Spółdzielczym, znaków zakazu 

postoju i tzw. pachołków. Obecnie uczestnicy ww. procesji muszą przeciskać się między 

parkującymi licznymi samochodami; 

2/ zgłosił wniosek o uporządkowanie ul.Słonecznej w Witkowie (przy żywopłocie znajdują 

się śmieci); 

 

- p.Monika Andrzejaszek pytała, kiedy będą kontynuowane prace przy garażu OSP                     

w Gorzykowie. 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie 

międzysesyjnym przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek - Burmistrz Gminy i Miasta.  

 

 W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć           

z ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

 W nawiązaniu do treści informacji, p.Przewodniczący poinformował, że reprezentacja 

naszej gminy zdobyła IV miejsce w XVI Regionalnych Zawodach Radnych, Wójtów, 

Burmistrzów, Prezydentów i Starostów w Tenisie Stołowym. Startowali Radni: p.Monika 

Andrzejaszek, p.Henryk Mucha i p.Tadeusz Śliwecki oraz Zastępca Burmistrza p.Marian 

Gadziński. Wspólnie z p.Burmistrzem wspierali tych zawodników duchowo. Następnie pan 

Przewodniczący pokazał zdobyty Puchar, co uczestnicy sesji przyjęli oklaskami.   

Pan Przewodniczący dodał, że p.Henryk Mucha organizuje w Szkole Podstawowej szkolenia 

dla emerytów z zakresu tenisa, zainteresowani mogą z tego skorzystać. 

 

 Do treści informacji uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, 

że informacja została przez Radę Miejską przyjęta. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

  

 

Ad.4. Informację o działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy przedstawiła (z 

prezentacją multimedialną), p.Wiesława Gąsiorowska – Dyrektor Biblioteki.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi bądź pytania.  

 

 Pan Adolf Pławczyk – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 im. Lotnictwa Polskiego 

przyznał, że dużo się w Bibliotece dzieje, ale mieszkańcy Osiedla Nr 5 nic o tym nie wiedzą. 

Prosił o przekazywanie ogłoszeń do Szkoły Podstawowej, a stamtąd będzie je odbierał do 

trzech tablic ogłoszeniowych. 

 

 Jak poinformowała pani Dyrektor, ogłoszenia o organizowanych przez Bibliotekę np. 

spotkaniach autorskich, każdorazowo wywieszane są na tablicy ogłoszeń przy kościele, na 

ul.Poznańskiej, w księgarni na terenie Osiedla Nr 5, w Klubie Garnizonowym, w szkole i 

przedszkolach.  Ponadto ogłoszenia zamieszczane są na stronie internetowej.  
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 Nawiązując do wypowiedzi p.Pławczyka p.Przewodniczący Rady poinformował, że 

pracownik OKSiR-u ma klucz do tablic ogłoszeń usytuowanych na terenie Osiedla Nr 5. 

 Pan Bernard Kopacki – Sołtys Sołectwa Dębina stwierdził, że jako stały czytelnik jest 

zapraszany na spotkania autorskie i jest pełen podziwu za duży wkład pracy Dyrektora i 

personelu Biblioteki. Apelował, by czytelnicy, w tym dzieci, korzystali z książek, ale ich nie 

niszczyli. 

 

 Pani Krystyna Żok – Radna Rady Powiatu Gnieźnieńskiego podziękowała za 

współpracę Biblioteki z Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych.  

 

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono, p.Przewodnodniczący stwierdził, że informacja 

została przez Radę Miejską przyjęta.  

 

 

 

 

 Ad.5. Informację o wynikach wyborów organów samorządu wiejskiego i miejskiego 

przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek – Burmistrz Gminy i Miasta. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

 

 Pan Bernard Kopacki – nowo wybrany Sołtys Sołectwa Dębina podziękował Posłowi 

p.Tadeuszowi Tomaszewskiemu za przesłane mu gratulacje. 

 

 Innych pytań bądź uwag nie zgłoszono, p.Przewodniczący pogratulował sołtysom i 

przewodniczącym zarządów osiedli wyboru i stwierdził, że informacja została przez Radę 

Miejską przyjęta. 

 

 

   P r z e r w a     w obradach – od godz. 13,10 do 13,35. 

 

 

 

 Pan Przewodniczący udzielił głosu p.Bartłomiejowi Wróblewskiemu – Radnemu 

Województwa Wielkopolskiego i p.Tadeuszowi Tomaszewskiemu – Posłowi na Sejm RP. 

 

 Na wstępie swego wystąpienia p.Wróblewski podziękował za poparcie jego 

kandydatury w wyborach, bo właśnie w Witkowie otrzymał największe po Poznaniu poparcie. 

W dalszej wypowiedzi poinformował m.in. o rodzinnych korzeniach w Gorzykowie, 

pogratulował Burmistrzowi, Radnym i Sołtysom wyboru. Zadeklarował mieszkańcom pomoc 

i poparcie w zakresie interpelacji nt. spraw gminy i w sprawach kontaktów gminy z Powiatem 

czy Województwem. Podziękował m.in. p.Andrzejowi Kwapichowi, p.Jerzemu Nowakowi, 

Łukaszowi Grabowskiemu za wspieranie go. 

Wystąpienie p.Wróblewskiego przyjęto oklaskami. 

 

 Pan Tadeusz Tomaszewski podziękował Burmistrzowi i innych przedstawicielom 

witkowskiego samorządu za współorganizację Turnieju Tenisa Stołowego i pogratulował 

gminie uzyskanego miejsca oraz dobrej atmosfery. Następnie poinformował m.in., o 
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nowelizacji ustawy – prawo budowlane, w zakresie altanek na terenach Ogrodów 

Działkowych, o podjętej interwencji w sprawie braku środków w samorządach na 

wynagrodzenia dla osób opiekujących się osobami ubezwłasnowolnionymi (w DPS w 

Mielżynie dotyczy to 7 osób), o dyżurach prawnika w biurze Poselskim i pomocy w 

rozliczaniu PIT-ów. Na zakończenie swego wystąpienia pan Poseł złożył sołtysom gratulacje 

z okazji wyboru, wyraził zadowolenie że zwiększyła się wśród sołtysów liczba kobiet i że w 

Radzie Miejskiej  „pojawiły się” dwie panie.  

Wystąpienie p.Tomaszewskiego przyjęto oklaskami. 

 

 

  

 

 Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący diet dla 

sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli Komisje analizowały na przedsesyjnych 

posiedzeniach. W projekcie Burmistrz proponuje określenie wysokości diet następująco: 1/ za 

uczestnictwo w sesji trzy diety pracownicze tj. bez zmian – 90,-zł;  2/ za wykonywanie innych 

obowiązków miesięcznie dziewięć diet pracowniczych tj. 270,-zł (obecnie obowiązuje osiem 

diet tj. 240,-zł). Komisja Rolnictwa i Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały 

przedmiotowy projekt. Komisja Oświaty proponuje podwyższenie diet z proponowanych 

przez Burmistrza dziewięciu, do dziesięciu tj. 300,-zł miesięcznie. Ponadto Komisja Oświaty 

proponuje zmianę w paragrafie 2 ust.5 następująco: „W przypadku nieobecności na naradach, 

szkoleniach, o których mowa w par. 1 pkt 2 lit. a i b, miesięczna dieta ulega obniżeniu o 

15%.” Obecnie jest to 25%.  

 

 Po powyższym tematycznym wprowadzeniu, p.Przewodniczący spytał o ewentualne 

uwagi. 

 

 Pan Łukasz Grabowski proponował zasięgnąć w omawianym temacie opinii sołtysów   

i przewodniczących zarządów osiedli. 

 

 W związku z pytaniem p.Gabrieli Szeszyckiej p.Przewodniczący poinformował, że 

obecnie za uczestnictwo w sesji sołtysi otrzymują trzy diety pracownicze tj. 3 x 30,-zł = 90,-

zł, za inne obowiązki osiem diet pracowniczych tj. 8 x 30,-zł = 240,-zł. Burmistrz proponuje 

za udział w sesji pozostawić trzy diety, a za inne obowiązki podwyższyć do dziewięciu diet. 

Komisja Oświaty proponuje dziesięć diet.  

 

Innych pytań bądź uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał pod 

głosowanie propozycję najdalej idącą tj. dziesięć diet pracowniczych.  

Za ww. propozycją głosowało 9 Radnych, 3 wstrzymało się od głosu (w głosowaniu wzięło 

udział 12 Radnych). 

Propozycja została przez Radę Miejską przyjęta. 

 

 Następnie p.Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję umniejszenia diet za 

nieobecność, w wysokości 15%. 

Propozycja została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 

 

 Po czym p.Przewodniczący poddał pod głosowanie omawiany projekt uchwały. 
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U C H W A Ł A   Nr IV/21/2015 w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet sołtysom i 

przewodniczącym zarządów osiedli została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że Radni analizowali projekt uchwały 

dotyczący taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, na 

przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i zaopiniowali go pozytywnie. 

 

 Spytał o ewentualne pytania bądź uwagi. 

 

 Pan Tomasz Nowak – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej stwierdził m.in., 

że proponowana podwyżka wody o 18 groszy brutto, to pierwsza podwyżka od dwóch lat. 

Dzięki niej ZGK zyska dodatkowo 50tys.zł na inwestycje. W związku z pytaniem p.Adolfa 

Pławczyka, pan Kierownik poinformował o cenach wody w okolicznych gminach. Dodał, że 

na stronie internetowej www.cenawody.pl można te ceny sprawdzić, ale Gmina Witkowo ma 

jedną             z niższych cen.  

 

 Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/22/2015 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący nazwy ulicy 

Radni analizowali na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i zaopiniowali go pozytywnie. 

Projekt dotyczy nazwy „Wiosenna”, dla nowej ulicy położonej od ul.Skorzęckiej w lewo, 

równoległej do ul.Kosynierów Miłosławskich. 

 

 Pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

glosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/23/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy w Witkowie została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.9. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały dotyczący opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Spytał o 

ewentualne pytania bądź uwagi. 

 

 Uwag i pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał powyższy projekt 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/24/2015 w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których zamieszkują 

http://www.cena/
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mieszkańcy oraz ustalenia stawki takiej opłaty została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 Ad.10. W punkcie tym p.Burmistrz ustosunkował się do następujących spraw, 

zgłoszonych w punkcie 2 porządku obrad: 

 

- odnośnie Obszaru Strategicznej Interwencji – p.Burmistrz udzielił obszernej informacji, w 

której m.in. poinformował o podpisanym w dniu 30 czerwca 2014r. porozumieniu z 

samorządowcami pięciu gmin, Miastem Gniezno i Powiatem Gnieźnieńskim. W ramach 

Gnieźnieńskiego Obszaru Funkcjonalnego istnieje możliwość wykorzystania przez 

beneficjentów 23,6 mln euro na m.in. ograniczanie barier rozwojowych, a także na rozwój 

społeczno-gospodarczy subregionu. W ramach OSI zgłosił projekt komunikacyjny pt. 

„Poprawa stanu infrastruktury komunikacyjnej i bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz 

wzmocnienie konkurencyjności Gminy Witkowo, poprzez przebudowę drogi powiatowej i 

wojewódzkiej”. W ramach tego zadania planowana jest modernizacja drogi wojewódzkiej 

oraz dróg powiatowych, przebiegających przez teren Gminy Witkowo na odcinku od Ośrodka 

Wypoczynkowego w Skorzęcinie do miejscowości Królewiec. Całkowita wartość inwestycji 

to kwota 14 mln zł, a kwota dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego to kwota 11,9 mln zł. Jeśli projekt nie zostanie zakwalifikowany do realizacji, 

Gmina poszuka innych rozwiązań, czekamy na odpowiedź; 

 

- odnośnie zmiany organizacji ruchu podczas procesji kościelnych – p.Burmistrz stwierdził, 

że jest to realne, odpowiednie służby mogą podjąć działania w tym kierunku; 

 

- odnośnie ul.Słonecznej w Witkowie – p.Burmistrz proponował, by tego typu sprawy 

zgłaszać na bieżąco, nie czekać na posiedzenie Komisji czy na sesję. 

Pan Marian Walczak poinformował, że wczoraj pracownicy ZGK dokonali sprzątania w tym 

rejonie; 

 

- odnośnie OSP Gorzykowo – p.Burmistrz poinformował, że prace przy garażu zostaną 

wykonane w okresie letnim, w ramach funduszu sołeckiego. 

 

 

 

 

 Ad.11. Pan Przewodniczący poinformował, że w wyniku zebrań wyborczych, zmienili 

się w niektórych sołectwach sołtysi. Wymaga to uaktualnienia nazwisk inkasentów podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości, którymi są właśnie sołtysi. Projekt uchwały w tym 

temacie Komisje Rady analizowały na przedsesyjnych posiedzeniach. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt, z tym że na posiedzeniu Komisji Oświaty zgłoszono 

propozycje zmiany wysokości wynagrodzenia dla poszczególnych inkasentów, określonego w 

załączniku nr 2 do omawianej uchwały. Komisja Rolnictwa i Komisja Finansów, po analizie 

danych na ten temat, nie zaakceptowały propozycji zgłoszonej na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, proponując pozostawienie ww. wynagrodzenia bez zmian. 

 

 Po powyższym tematycznym wprowadzeniu, p.Przewodniczący spytał o ewentualne 

uwagi. 
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 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/25/2015 w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.12. Pan Przewodniczący poinformował o pozytywnej opinii Komisji Rady 

wyrażonej na temat projektu uchwały dot. współdziałania z Miastem Gniezno i spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/26/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/275/10 Rady 

Miejskiej w Witkowie z dnia 26 marca 2010r. w sprawie podjęcia współdziałania z Miastem 

Gniezno w celu zapewnienia opieki bezdomnym psom z terenu miasta i gminy Witkowo 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.13. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący „Programu 

opieki nad zwierzętami…” został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/27/2015 w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Witkowo” 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.14. Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały dotyczący prac społecznie użytecznych. Spytał o ewentualne 

uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/28/2015 w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w 2015r. została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.15. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący rekrutacji 

do przedszkoli został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady. Spytał o ewentualne 

uwagi. 
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 O głos poprosił p.Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza. Poinformował, że podczas 

ponownej analizy projektu uchwały zauważył błąd, chochlik drukarski zmienił zapis  

paragrafu 3 pkt 6. Zwrócił się do Radnych z prośbą, by wykreślili w projekcie następującą 

część zdania „w okresie rekrutacji, o którym mowa w ust.4”. Po czym przeczytał nowe 

brzmienie ww. punktu 6. 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/29/2015 w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do 

publicznych przedszkoli, dla których Gmina Witkowo jest organem prowadzącym została 

podjęta jednogłośnie (w głosowaniu wzięło udział 12 Radnych) i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.16. Pan Przewodniczący poinformował o konieczności wprowadzenia nowo 

powstałej ulicy Rumowej, do okręgu wyborczego nr 14 i obwodu wyborczego nr 9. W 

związku z tym Burmistrz przedstawia do uchwalenia dwa następujące projekty uchwał: 1/ 

projekt dotyczący zmiany uchwały Nr XX/172/2012 w sprawie podziału Gminy i Miasta na 

jednomandatowe okręgi;  2/ projekt dotyczący zmiany uchwały Nr XXII/210/2012 w sprawie 

podziału Gminy i Miasta Witkowo na stałe obwody głosowania.  

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/30/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XX/172/2012 Rady 

Miejskiej w Witkowie z dnia 25 października 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta 

Witkowo na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/31/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/210/2012 Rady 

Miejskiej w Witkowie z dnia 27 grudnia 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta Witkowo 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz wyznaczenia siedzib 

Obwodowych Komisji Wyborczych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Ad.17. Projekt uchwały o zmianach w budżecie gminy na 2015 rok i projekt uchwały 

o zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła z tematycznym komentarzem 

p.Halina Rzepecka – Skarbnik Gminy i Miasta.  

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne pytania. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekty uchwał kolejno 

pod głosowanie. 
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U C H W A Ł A   Nr IV/32/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2015-2026 została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr IV/33/2015 w sprawie zmian w budżecie na 2015 rok została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 Ad.18. Na prośbę p.Przewodniczącego p.Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza 

Gminy i Miasta przedstawił projekt Apelu dotyczącego wystąpienia do Wojewody o nadanie 

p.Bogusławowi Mołodeckiemu Krzyża Kawalerskiego Orderu Odrodzenia Polski.  

 

 Uwag i pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt Apelu 

pod głosowanie. 

 

 Powyższy Apel został przez Radę Miejską podjęty większością głosów (8 „za”, 5 

wstrzymujących się) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.19. Projekt Stanowiska Rady Miejskiej z okazji przypadającego 1 marca 

Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”, odczytał jego projektodawca p.Łukasz 

Grabowski. 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono, Stanowisko zostało przez Radę podjęte jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Podjęcie powyższego Stanowiska uczestnicy sesji przyjęli oklaskami. 

 

 Następnie p.Przewodniczący przybliżył zebranym rys historyczny wydarzeń 1920r., 

1939r. i lat powojennych, a na zakończenie swego wystąpienia podkreślił ważność edukacji 

historycznej w dzisiejszych czasach. 

 

 Pamięć Żołnierzy Wyklętych uczczono minutą ciszy. 

 

  

 Następnie o głos poprosił w kwestii formalnej p.Marian Gadziński – Zastępca 

Burmistrza. Poinformował, że natrafił w internecie na identyczną treść Stanowiska Rady                  

w Lublinie i wyraził obawy o zarzut popełnienia plagiatu.   

Jak dodał p.Burmistrz, treść Stanowiska projektodawca może poprawić. 

 

 Pan Łukasz Grabowski stwierdził, że powyższe uwagi są bezzasadne, ponieważ 

Stanowisko ma witkowskie akcenty, a ponadto wzorował się na uchwale Sejmu.  
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 Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Stanowisko zostało już podjęte, a jeśli Rada 

Lublina oskarży nas o plagiat, to cyt. „będziemy przepraszać.” 

 

  

 

 

 Ad.20. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p.Bernard Kopacki – Sołtys Sołectwa Dębina zwrócił się do Radnych Rady Powiatu z 

apelem o pomoc w sprawie drogi powiatowej Witkowo-Dębina. Droga jest zniszczona, a 

łatanie jej nawierzchni kilka razy w roku jest niecelowe (woda deszczowa wypłukuje dziury) i 

kosztowne w porównaniu z nową nawierzchnią. Pan Kopacki prosił również o pomoc w 

budowie dalszego odcinka chodnika. Z inicjatywy mieszkańców Dębiny wykonano 150m 

chodnika, ale co roku należałoby go przedłużać, dla poprawy bezpieczeństwa; 

 

- p.Burmistrz zaprosił na występ Kabaretu K2, którego występ odbędzie się w dniu 8 marca 

br. o godz. 16,00 na hali widowiskowo-sportowej w Witkowie; 

 

- p.Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na dzień 

27 marca br. 

 

 

  

 

 Ad.21. Wobec wyczerpania się porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Witkowie, 

p.Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,45. 

 

 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

          Piotr   Jóźwik 

 

 

 

Protokołowała: 

H. Koźniewska 

 


